



**Dr. Ko Hiu Fai**  
New Specialist in Emergency Medicine, HKAH – SR

**Striving for quality service at the frontline - Dr. Ko Hiu Fai's mission**  
**堅守醫療最前線 - 高曉輝醫生的使命**

Doctors in the Accident & Emergency (A&E) department handle life and death cases every day. The exciting and challenging nature of their work is exactly the reason why Dr. Ko Hiu Fai enjoys his work at the frontline. Being one of the very few doctors in Hong Kong who has double fellowships in emergency medicine and intensive care, Dr. Ko thinks the true profession of emergency medicine doctors lies in their ability to make accurate diagnoses in split seconds. He is also an active community service volunteer, enthusiastically sharing first aid knowledge with children and youngsters. In April, Dr. Ko officially joined us at Stubbs Road, dedicated to providing quality service to the general public.

在急症室工作的醫生，每天都要處理不同危急情況的病人，需要隨機應變地解決問題，而這正正是高曉輝醫生享受在急症科工作的原因。善於和病人溝通及不怕挑戰困難的他，是香港少數擁有急症及麻醉科雙院士專業資格的急症科醫生。在高醫生的眼中，急症科醫生的專業所在，就是在急救瞬間能作出精準的診斷。他亦同時熱衷於傳授急救知識，是香港童軍總會救護委員會的副主席，曾為總會撰寫急救手冊及課程，把多年來所獲得的急救經驗傳授予兒童及青少年。在今年4月，高醫生投身港安醫院-司徒拔道，令更多市民大眾受惠於優質的急症室服務。

[Read More](#)



**24/7 Help is always here, whenever needed**  
**無休急診 無需預約 時刻為你**

Our newly enhanced 24/7 Urgent Care Services will continue to provide personal and comprehensive services with upgrades to the services this April. Our hospital endeavours to provide for those in need of immediate medical attention, by delivering to each quality emergency services with efficiency and utmost care.

我們致力提供貼心及全面的醫療服務，本院的24/7急診服務於今年四月起進一步加強服務，務求為緊急病人提供優質、迅速、及時的急救服務。



**New Hybrid Cardiac Catheterization and Interventional Operating Room Opening Ceremony**  
**新混合心導管檢查及介入治療手術室開幕禮**

To celebrate our new Hybrid Cardiac Catheterization and Interventional Operating Room officially entering into full operation, our hospital held a humble yet memorable launch ceremony. We would like to extend our heartfelt appreciation to those who came and took part in this joyous occasion. We would not have had such a grand time without you.

為慶祝混合心導管檢查及介入治療手術室正式投入服務，本院早前特為此舉辦簡單而隆重的開幕禮，衷心感謝各位踴躍參與，令活動當日生息不少。



**Extending the Healing Ministry of Christ**

**延續基督的醫治大能**



Copyright © 2019 Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road, All rights reserved.

Our mailing address is:  
Hong Kong Adventist Hospital,  
40 Stubbs Road, Hong Kong

If you'd no longer like to receive this newsletter from Hong Kong Adventist Hospital, click [here](#) to reply with unsubscribe newsletter in the subject line

若欲取消訂閱本院通訊內容，可按此取消訂閱連結，及發送電郵以作核實，我們將盡快為您取消訂閱。